
N-VA vraagt tijdelijk terugtreden 
burgemeester
N-VA Moorslede roept burgemeester Ward 
Vergote op om tijdelijk terug te treden. De 
partij doet dat na de bekendmaking van het 
forensisch rapport van Audit Vlaanderen 
rond mogelijke belangenvermenging.

Een korte voorgeschiedenis. Eind vorig jaar 
raakte bekend dat burgemeester Vergote be-
trokken was in een verdachte vastgoeddeal. 
Een stuk landbouwgrond leverde hem in 
twee jaar een goede 200.000 euro meer-
waarde op. Het parket en Audit Vlaanderen 
startten een onderzoek op. Het rapport van 
Audit Vlaanderen is klaar en lag ter bespre-
king op de gemeenteraad voor.

Verpletterend eindrapport
“Het eindrapport is verpletterend. Dit ligt 
volledig in de lijn met wat we verwachtten”, 
benadrukt N-VA-fractievoorzitter Veerle 
Demeulenaere. “Bij onze tussenkomst op de 
gemeenteraad van 23 december vorig jaar 
reageerde de burgemeester nog schamper en 
denigrerend, alsof wij niet konden rekenen 
en het gemeentelijk ruimtelijk structuurplan 
niet kenden.”

Teken van normvervaging
De N-VA stelt zich vragen bij de reactie 
van burgemeester Vergote op de audit. “Hij 
is tevreden. Gaat dit wel over hetzelfde 
rapport? En belangenvermenging vergelij-
ken met ‘eens te snel rijden’ of ‘mag ik geen 
geld verdienen misschien?’ is een teken van 
normvervaging.”

Machtsmisbruik en belangenvermenging
De N-VA betreurt de houding en de reactie 
van Ward Vergote. “Alles wat niet in zijn 
logica past, keert hij om: de anderen zijn 

altijd fout. Hierbij spaart hij zelfs zijn eigen 
administratie niet. Machtsmisbruik en 
belangenvermenging zijn geen rekbare be-
grippen. Wie er voortdurend de kantjes van 
afloopt, gaat ooit over de schreef.”

Geloofwaardigheid ondermijnd
En laat ons duidelijk zijn. Het is niet de eer-
ste keer dat Ward Vergote als burgemeester 
in opspraak komt. Eind 2018 kreeg hij al een 
blaam van de gemeenteraad naar aanleiding 
van het dossier-Deryckere. En dan was er 
nog zijn vroegtijdige vaccinatie tegen het 
coronavirus, waarover hij nooit duidelijk-
heid heeft geschept. “Dergelijk gedrag is het 
burgemeesterschap onwaardig en voedt de 
anti-politiek. Daarom herhalen wij onze 
oproep aan de burgemeester om tijdelijk een 
stap opzij te zetten. Dat vonden en vinden 
wij nog altijd niet meer dan fatsoenlijk 
tegenover de burgers”, zegt Veerle.

Veerle Demeulenaere
Fractievoorzitter

Beste inwoner 
van Moorslede

Het jaar loopt naar het 
einde en het is tijd voor ons 
periodiek informatieblad.

De N-VA-afdeling volgt het 
politieke reilen en zeilen op 
de gemeente van nabij en 
onze mandatarissen houden 
de vinger aan de pols. Zo 
hoort het en blijkt ook zeer 
nodig te zijn. 

Vooral de reactie van de 
burgemeester Ward Vergote 
(Visie) op het vernietigen-
de eindrapport van Audit 
Vlaanderen is schokkend. U 
leest hierover meer.

Verder hebben we het ook 
over acties en voorstellen 
vanuit de alerte N-VA-
fractie die onze gemeente 
ten goede komen.

We wensen u alvast een 
zeer aangename en hart-
verwarmende eindejaarspe-
riode toe.

Filiep Terryn
Afdelingsvoorzitter
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Gemeente kan energiebesparende maatregelen nemen
Gemeenteraadsleden Gert-Jan Hovaere en Veerle Demeulenaere stelden op de eerste zitting na de zomervakantie enkele  
maatregelen voor om de energiefactuur van de gemeente te verlichten.

“Via de provincie kan je momenteel intekenen op een groeps-
aankoop voor zonnepanelen. Een interessant voorstel in eco-
nomisch moeilijke tijden met torenhoge energieprijzen”, opent 
Gert-Jan Hovaere. “Dit zal voor Moorslede niet anders zijn, 
daarom moeten we kijken waar we als gemeente ons steentje 
kunnen bijdragen.”

Investeren in zonnepanelen
“Er liggen maar op één openbaar gebouw in onze gemeente 
zonnepanelen: op de gemeenteschool. Oorspronkelijk waren 
die voorzien voor op De Bunder. Wat ons betreft hoog tijd om 
daarin te investeren.  De N-VA vraagt een studie. Welke daken 
kunnen dit dragen, welke zijn interessant qua ligging,... Daarna 
moeten we zo snel mogelijk investeren.” Op de jongste gemeen-
teraad deelde de schepen mee het energiedelen te onderzoeken 
en indien mogelijk, zo snel mogelijk te investeren in zonnepane-
len.

Verlichting onder de loep
Veerle Demeulenaere wil de verlichting van openbare gebouwen onder de loep nemen. “Dat gaat niet alleen over de binnenverlich-
ting, ook de belichting langs buiten. Daarbij denken we aan het oud gemeentehuis van Dadizele, de basiliek, het gemeentehuis en de 
Marktplaats, de kerstverlichting,… het zijn niet altijd populaire maatregelen, maar we moeten ook aan de kostprijs denken.”

Kleppestraat eindelijk weer verkeersveiliger
De verhoging net voor de rotonde in de Kleppestraat is teruggeplaatst. Gelukkig, 
vindt N-VA-raadslid Veerle Demeulenaere. “Automobilisten reden weer veel te 
snel de rotonde op, vaak zonder stoppen.”

Begin 2019 al bracht N-VA Moorslede de verkeersonveilige situatie in de Klep-
pestraat op de gemeenteraad. Vooral aan de rotonde, ter hoogte van de Mgr. Car-
dijnlaan, werd veel te snel gereden. Automobilisten en ander gemotoriseerd verkeer 
reden vaak de rotonde op zonder te stoppen. 

Veiliger voor fietsers
Veel te gevaarlijk, vond raadslid Veerle Demeulenaere, die pleitte voor verkeersrem-
mende maatregelen. Met succes, want enkele maanden later kwam er een verhoging 
in de Kleppestraat, net voor de rotonde. Daardoor moesten automobilisten vertragen 
en werd het voor fietsers op de rotonde een pak veiliger.

Verhoging plots weg
“In juni bleek die verhoging plots verdwenen”, aldus Veerle. “Eerst lagen er enkele 
stukken op het voetpad, een tijdje later was alles gewoon weg. Waarom? Was ze stuk? 
En kwam ze nog terug?” Veerle stelde de vragen in de gemeenteraad van september. 
“Hopelijk komt de verhoging snel terug en gebeuren er intussen geen ongevallen, 
want auto’s rijden weer zo snel ze willen de rotonde op.”

Begin november was het zover: de verhoging werd teruggeplaatst. “Gelukkig maar”, 
aldus Veerle. “Zeker nu de dagen korter worden en het sneller donker is. Veiligheid 
boven alles.”

“Gelukkig is de verhoging voor de rotonde teruggeplaatst”, zegt Veerle Demeulenaere.

Gert-Jan Hovaere en Veerle Demeulenaere doen voorstellen om de 
energiefactuur van de gemeente te drukken.
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Na zoveelste geval van exhibitionisme langs Stroroute
De Stroroute kwam enkele maanden geleden opnieuw in het nieuws door een geval van exhibitionisme. “Hoog tijd dat hier iets 
aan gedaan wordt”, zegt gemeenteraadslid Gert-Jan Hovaere. 

Al verschillende keren, sinds 2019, is er sprake van exhibitionisme langs de 
Stroroute in Moorslede ter hoogte van het Vierkavenbos. Begin dit school-
jaar opnieuw, toen ter hoogte van het bos twee (half)naakte mannen uit het 
struikgewas sprongen en een meisje vastgrepen en betastten. Het zoveelste 
slachtoffer, ditmaal met effectief fysieke handelingen.

Verlichting langs Stroroute
“Dit moet stoppen!”, beklemtoont raadslid Gert-Jan Hovaere. “We hebben 
alle begrip voor de inzet van onze politiemensen en de middelen die voor 
handen zijn. Toch vinden wij dat de gemeente meer kan en moet doen. Zo 
pleitten wij al verschillende keren voor verlichting langs de Stroroute. De 
gemeente moet op tafel kloppen bij de provincie. Op vraag van onze fractie 
verstuurde de gemeenteraad een gezamenlijke oproep naar de provincie om 
te investeren in verlichting. Helaas reageerde de provincie negatief op die 
oproep.”

Beter informeren
Ook vroeg raadslid Hovaere om de buurt beter te informeren en mobilise-
ren. “De buurt is zelf vragende partij en hekelt de gebrekkige communicatie 
vanuit de gemeente. Jammer genoeg stemde de meerderheid ons punt weg 
om een Whatsappgroep rond buurtpreventie op te richten. Maar dat belet 
ons niet zelf initiatief te nemen.” Intussen is de Whatsappgroep ‘Stroroute’ 
opgemaakt. “Daarin zitten zeven buurtbewoners die de buurt mee in het oog 
houden.”

N-VA Moorslede in actie!

Gert-Jan Hoavere: “De gemeente 
moet meer doen tegen het exhi-
bitionisme langs de Stroroute.”

Jan Verstichel en Gert-Jan 
Hovaere op de boerenmarkt 
in Moorslede

Veerle Demeulenaere op de 
opening van het Chirobosje

N-VA Moorslede ontbrak 
vanzelfsprekend niet 
op de viering van de 
Vlaamse feestdag in de 
gemeente

Alexander Claeys, Kathy 
Godderis en Ines 

Vandevelde op de 
artisanale markt in 

Dadizele

www.n-va.be/moorslede
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaar.

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord.

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaa

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België.

De Vlaming die werkt

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen.

niet wil werken

uitkering blijven trekken

Ook de broodnodige pensioenhe

blijven steken op een non-akkoord

jarenlang 

daarvoor beloond. 

€€€€€€€€€
€
€€€€

€€€€€

€€€€€€€€€

€€€€

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen.
is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur.

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling.

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.


